
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 772
van SOFIE JOOSEN
datum: 3 september 2020

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Offerfeest  -  Evaluatie

In augustus 2019 gaf de minister cijfers over het aantal dieren dat werd geslacht tijdens 
het Offerfeest. Daaruit bleek dat in totaal 2613 dieren werden geslacht. Dat was minder 
dan de helft van het jaar daarvoor, toen dat nog 5913 dieren bedroeg. Ook het aantal 
slachtplaatsen daalde, van 14 naar 11.

1. Hoeveel dieren van welke soort werden in totaal geslacht in de erkende 
slachtplaatsen? In hoeveel slachtplaatsen was voorzien?

2. Hoe werden de geofferde runderen verdoofd? Hoeveel kregen een verdoving na de 
halssnede? Hoeveel werden verdoofd voor de slachting?

3. Heeft de minister zicht op het aantal illegale slachtingen dat werd uitgevoerd in het 
kader van het Offerfeest? Beschouwt hij de trend in deze praktijk als dalend?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 772 van 3 september 2020
van SOFIE JOOSEN

1. Er waren dit jaar 4 tijdelijk erkende slachtplaatsen. Daarnaast werden er nog dieren 
voor het Offerfeest geslacht in 9 slachthuizen. Er werden in totaal 1026 runderen, 
5041 schapen en 77 geiten geslacht. 

2. Er werden 4 runderen voor de slachting bedwelmd met een penschiettoestel. De 
overige 1022 runderen werden na de keelsnede bedwelmd met een penschiettoestel.

3. Vaststellingen van illegale slachtingen worden in hoofdzaak afgehandeld door de 
lokale politie. Ik ontvang hier geen cijfers over. En daarnaast zijn er natuurlijk ook 
nog de illegale slachtingen die niet ontdekt worden. Ik kan dus geen conclusies 
trekken op dit vlak.


